
Generalforsamling 

Vind Sogns Borgerforening 

 

Fredag den 27. januar 2023 kl. 20.15 – 21.15 

 

Referat: 

1. Valg af dirigent   

Carsten Bjerrum blev valgt og erklærede generalforsamlingen for lovligt 

indvarslet. 

Henning Jakobsen og Lisbeth Kirk Mikkelsen blev valgt som stemmetællere. 

2. Bestyrelsens beretning v/formand Anne Ovesen  

Formand for borgerforeningen Anne Ovesen fremlagde bestyrelsens beretning 

– se vedhæftede dias. 

Beretningsdebat: Der blev af hensyn til nye borgere i sognet efterlyst 

præsentationer af de mennesker, der bliver nævnt. 

Orientering v/Asta Gammelvind vedrørende flag allé. 

Asta Gammelvind berettede, at flagalléen er opsat 21 gange i 2022 – heraf 11 

gange privat samt én mindesammenkomst. De øvrige gange er ved helligdage, 

konfirmationer og landsbyfesten. Regnskabet for flagalléen fremgår af 

borgerforeningens regnskab. 

Orientering v/Rune Stjernholm vedrørende Lokalhistorisk arkiv. 

Rune Stjernholm berettede, at der er kommet en ny frivillig med i lokalarkivet 

– nemlig Dorthe Marie Rask. 

Lokalarkivet har i 2022 hovedsageligt arbejdet med jubilæumsbogen. 

3. Aflæggelse og godkendelse af regnskab v/ kasserer Rune Stjernholm 

Rune Stjernholm fremlagde regnskabet. Årets resultat blev et overskud på 

4.149,44 kr.  

John Møllgaard kommenterede den store formue på godt 100.000 kr. Er 

priserne for arrangementerne de rigtige?  

Vi skal blive bedre til at bruge penge…. 

Kassereren fortalte, at der i 2023 er budgetteret med ekstra udgifter til 

jubilæumsaktiviteter – herunder tryk af jubilæumsbogen, der husstands-

omdeles. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 



4. Indkomne forslag 

Ingen 

5. Valg til bestyrelsen 

 Anne Ovesen – på valg i 2023 Genvalgt 

 Martin Bonde – ikke på valg i 2023  

 Rune Stjernholm – på valg i 2023 Genvalgt 

 Nicolai Mogensen – ikke på valg i 2023 

6. Valg af suppleant 

 Grete Rask – på valg i 2023 Genvalgt 

7. Valg af revisor 

Kurt Poulsen – på valg i 2023 Diana Hornshøj valgt 

8. Valg af revisorsuppleant  

 Diana Hornshøj – på valg i 2023 Bo Larsen valgt 

9. Eventuel 

• Kurt Poulsen: Bruge en del af VSB og VIFs penge på en Lars Lilholdt 

koncert i jubilæumsåret 
• Lisbeth Kirk Mikkelsen spurgte om tilflyttere stadig besøges – svaret 

er, at det bliver de. 
• Lisbeth Kirk Mikkelsen foreslår, at ”Flyt-til-Vind” kampagnen udvides 

til også at være en ”Bliv-i-Vind” kampagne. 
Herunder udviklede der sig en debat om, at alle husker at gøre en 

indsats for at få ”naboerne” med til de forskellige arrangementer. 
• Steen Stjernholm opfordrer til, at foreningerne er lidt tilbageholdne 

med at bruge formuerne nu – LCV og VindKRAFTEN kunne sagtens få 
behov for et tilskud/lån til dækning af de øgede energiudgifter. 

• Tonny Bjerrum: forslag om at Huse til salg i sognet vises på 
Vindsiden. 

• Søren Rasmussen: Traditionen med at lægge kvas og grene hos Søren 

Rasmussen op til Skt.Hans er stadig OK, men det gælder KUN 
letantændelig naturaffald. Ikke noget med søm og skruer i, på marken 

skal der efterfølgende græsse kvæg. 

 
 

 
 


